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Motie: onderzoek door de raad.

De gemeenteraad van Oss in vergadering bijeen d.d. 4 februari 2016,

Overwegende:

L. Dat het bestemmingsplan "Berghemseweg - Heiweg - Herpen 20t6" vanaf begin 2012 onderwerp
van veel discussie is.

2. Dat er na het doorlopen van de bestemmingsprocedure nog steeds veel onduidelijkheden, tw'rjfels

en vragen zijn, ondermeer:
- hoe kan het zijn dat er voor een bestemmingsplan van zo'n beperkte omvang maar liefst 44

documenten staan onder agendapunt 5.3 van de raadsadviescommissie van 21 jan. j.l. ?

- hoe kan het zijn dat er zo vlak voor de commissievergadering nog stukken nagestuurd worden, die

een heel andere kijk op de schadeclaims geven dan de stukken van 5 januarij.l.?
- waarom is er in dit dossier meermalen een beroep op de WOB nodig geweest, om in het verleden
gemaakte (vermeende) afspraken boven water te krijgen?
- welke afspraken/gesprekken zijn er, naast de afspraken zoals vastgelegd in de ruilovereenkomst en

de anterieure overeenkomst, nog meer gevoerd met exploitanten en betrokkenen?
- waarom heeft het college in juli 2015 besloten om het voorontwerp bestemmingsplan geheel of
vrijwel ongewijzigd vast te stellen, terwijl in 2OL4 al duidelijk werd dat hier geen draagvlak voor is in

de raad?
- welke inspanningen heeft het college/ de wethouder in de periode tussen oktober 2014 en het
college-beslu¡t in juli 2015 gedaan om tot een beter voorontwerp bestemmingsplan

bestemmingsplan te komen?
- welke inspanningen heeft het college/ de wethouder gedaan om met de exploitanten nog tot
andere alternatieven te komen voor de in de overeenkomsten gemaakte afspraken? Het was immers

al lang duidelijk dat er geen draagvlak was voor d¡t bestemmingsplan en dat als gevolg daarvan de
gemaakte afspraken niet nagekomen kunnen worden met alle risico's van dien.
- waarom heeft het maar liefst ca. 4 jaar moeten duren om een bestemmingsplanprocedure van zo'n

beperkte omvang te doorlopen, met het te verwachten resultaat dat er geen draagvlak voor is?

3. Dat de manier waarop dit proces is doorlopen en het feit dat de gemeente Oss gemaakte

afspraken nu niet kan nakomen, gaat ten koste van het imago van Oss en doet afbreuk aan een

betrouwbare overheid. Samen met alle vragen hierboven is dat voldoende reden om een

raadsonderzoek in te stellen.

4. Dat de gemeenteraad het recht heeft om zo'n onderzoek in te stellen.

D66



Besluit:
Een raadsonderzoek in te stellen zoals bedoeld in artikel 155a t/m 155f van de Gemeentewet, met
het doelte komen tot waarheidsvinding inzake het dossier bestemmingsplan Berghemseweg -
Heiweg - Herpen 2016.

en gaat over tot de orde van de dag.
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